
 

 

 

Protokoll - styrelsemöte nr 2 2021-2022 

Dag:  Lördag 21 augusti 2021   

Tid/ Plats:  Klockan 09.00-11.00 // Pumphuset.  

Närvarande: Clas Gunnarsson   ordförande/ kassör   

 Roger Johnsson  ledamot  

 Pär Svensson  ledamot  

 Jan Dahlström  sekreterare   

 

1. Mötet öppnas och dagordning godkändes. Föregående mötesprotokoll godkändes. 

2. Ekonomi – Inför stämman / Clas  

Föreningen har god likviditet trots att årets avgifter ännu inte är inbetalda. 

3. Stämma 2021 - Genomgång inför stämman 

Med kort varsel avbokades Församlingshemmet i Klövedal av ansvariga för kyrkan. 

Stämman lördag 4 september flyttas därför till Missionskyrkan i Kyrkofjäll. Vi informerar 

medlemmar om ny lokal via sms och på hemsida. Ansvarig: Clas.  

Vi bjuder på kaffe och fika. Janne fixar. 

4. Vatten & Reningsverk – Rapport / Clas   

Nya UV lamporna är installerade i vattenverket 

Vi balanserar uttag av vatten via våra pumpar för att hålla nere salthalten. Vi renoverar 

pump 4 med ny pump, inte bytt på drygt 20 år, arbetet genomförs sista veckan i augusti. 

Ansvarig: Clas.  

I början av juli gick pump sönder i reningsverk, vi upptäckte detta i tid och kunde koppla 

in reservpump i väntan på byte som genomfördes kort därpå. 

Byte av kolfilter, för att hämma doft och lukt, i reningsverk genomfördes i början av 

augusti. 

Alex Jansson Nedre Tådås 57 fortsätter som ansvarig för service underhåll av vatten och 

reningsverk under 2022. Årligt samtal med Alex genomförs under augusti månad. 

Ansvarig: Clas.  

5. Vägar  

Grusning samt saltning av våra vägar genomfördes början av juli. Styrelsen tar fram en 

långsiktig plan för underhåll av våra vägar. Ansvarig: Clas.  

Arbetet med väg och dike i backen Övre Tådås ned till Tådås Gård är genomfört. 

Vi har lagt ner rör och makadam utanför Övre Tådås 57 för att berörd fastighet ska kunna 

komma ut bättre.    

6. Midsommarängen 

Vi har en fungerande lösning för underhåll/klippning av Midsommarängen.    

7. Rapport Trä/Trivselgruppen 

Tådåsdagen som hölls 14 augusti var uppskattad. Cirka 50 - 60 personer deltog. Vi hade 

korvgrillning, poängpromenad, tävlingar samt en massa tjöt medlemmar emellan.  

8. Aktivitetslistan daterades upp. Ansvarig: Janne 



 

 

9. Kommande styrelsemöte.  

Kort möte för nya styrelsen direkt efter Årsstämman.  

Janne tar fram förslag på kommande möten tills dess.  

10. Övriga frågor 

Vi har beslut, sedan tidigare, om att inte elda vid Midsommarängen. Vi ska inte samla sly 

där. Information till berörda områdesansvariga Varje område skall hantera sitt avfall från 

arbetsdagarna. Ansvarig: Janne 

11. Mötets avslutande 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

Jan Dahlström   Clas Gunnarsson 

          Sekreterare   Ordförande 

 

 

 

 

  

Aktivitetslista 

 

 

 

 

 

 

 

 

Var Vad ska göras Kommentar Förslag från Utdelat till Genomfört

Måla ytskikten vattenverket lister väggar Arly/Herman

Fårhagen Röja sly inför hösten 2021
Gert Röra tillfrågad gm/Clas

Clas Gert Röra

Fårhagen Röja sly vid bäcken och ta bort större stenar
Bör göras inom kort

Clas 

Röja sly gräs etc Träd/ trivsel grp NT1 (Jan-Åke)

Fälla träd Fälla större träd och röja sly, elda Träd/ trivsel grp

Fälla träd Fäll träd och sly så att berget kommer i dager, elda. Träd/ trivsel grp

Infart till Övre Tådås Träd/ trivsel grp

Reningsverket Ommålning Reningsverket Clas/Bosse

Pumpar till avloppet. Trimma sly/gräs runt brunnarna Bör göras kontinuerligt Clas Tas med till Arbetsdagen.

Vattenverket / 

pumphuset

Röja sly, gräs o.dyl så att så att jordkällaren 

kommer i dager. Elda. Sätta upp Informationsskylt 

med lite historik

Gamla jordkällare vid bommen mellan 

Övre och Nedre Tådås. Jobb uppstartat. Fortsättning 

Höstens arbetsdag

Ravinen mellan midsommarängen 

och NT 79

ÖT2 

(Lamachia)

Jobb uppstartat. Fortsättning 

Höstens arbetsdag

Hela kullen från bommen till 

reningsverket 
NT3 (Thomas 

W)

Jobb uppstartat. Fortsättning 

Höstens arbetsdag

Röja upp efter trädfällningen, ta bort alla små 

ekskott, elda

Infarten till ÖT mellan tomtgräns och 

informationstavla
ÖT1 (Lars-

Bertil)

Jobb uppstartat. Fortsättning 

Höstens arbetsdag

Pga dåligt underarbete behöver vi 

göra om jobbet. 



 

 

 

 

 

 

 


